
Fer arribar la veu del col·lectiu de gestió 

M'agradaria repetir mandat com a membre del Consell d'Universitat per tal 

de poder fer arribar la veu de gestió en aspectes que ens afecten com a 

col·lectiu. Crec que és important reivindicar la importància del paper de 

gestió en els processos de la institució i també involucrar-nos i prendre 

partit en tot el que té a veure amb la qualitat universitària. Tot i que 

l'aspecte estrictament laboral correspon al Comitè d'Empresa, també cal 

recordar que el Consell d'Universitat "delibera sobre els aspectes que 

afecten la carrera professional del personal acadèmic i de gestió", i aquest 

també és un punt on hi ha molt a fer. L'experiència d'aquests tres anys al 

Consell crec que em servirà per poder proposar millores per al seu propi 

funcionament, esperant que el col·lectiu de gestió s'hi pugui implicar molt 

més. 


